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Protokoll fört vid styrelsemöte 12 mars 2024 på Tvärgatan 2 i Höör 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid,                                          

Karl-Gustav Holmgren, Ylva Sjölin, Peter Löfqvist, Iréne König, och Eva Svensson 

 

1. Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade de 

 närvarande välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes med tillägg av punkterna Digital tidning, 

 Veckodag för månadsmöten och Inbjudan till Eslöv under Övrigt.  

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Eva Svensson. 

 

4. Föregående mötesprotokoll från 2024-02-13 
Mötesprotokollet kommenterades kort. Ann-Margret Nordbeck fortsätter att söka bord 

till pc i lokalen. Semlor till årsmötet levereras av Hardys. Städningen i egen regi flyter  

på, och den tar cirka 1 tim. per gång. Håkan Järvelid återkommer om ev. barockafton. 

 Peter Löfqvist rapporterade att det nya medlemsregistret tas i bruk 18 april.                  

Mattan vid ingången är justerad. Dag för möte om hörsel kommer att ändras från 

planerad dag 24 april. 
 

5.  Inventering av aktiviteter, resor m.m. 
Hans Larsson rapporterade att Skånska aftnarna är fulltecknade, liksom dagsutflykten 

till Torup och statarmuseet. I månadsbladet ska vi börja påminna om första 

anmälningsdagar som är aktuella inom kort. Idéer till månadsmöten är välkomna. 

 
6. Ekonomi                                                 

Eva Svensson behöver protokoll från det konstituerande mötet efter årsmötet. Håkan 

Järvelid ordnar detta. Vidare redogjorde Eva Svensson för det ekonomiska läget och 

erhållna bidrag från Förbundet. Budgeten för höstens Programhäfte och Cirkelblad 

ligger på 28 000 – 30 000 kronor. Styrelsen diskuterade möjligheten att endast ge ut ett 

Programhäfte per år, eventuellt med Cirkelbladet integrerat. 
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7. Hemsidan / teater 

Iréne König nämnde att allt nu är inlagt på hemsidan. I Månadsbladet ska nämnas att 

medlemmar har möjlighet att logga in på Förbundet genom att ange personnummer 

och postnummer. 

Iréne König rapporterade vidare att biljetter till Joyride (höst och vår) och La Bohème 

är reserverade. 

  

8.    Medlemsfrågor / info och deltagande om nya medlemssystemet 

Peter Löfqvist rapporterade att vi den 12 mars är 801 medlemmar. 17 har fortfarande 

inte betalat medlemsavgiften. Medlemmar som ej betalat före 1 april kommer att 

avslutas per automatik 4 april. Det nya medlemsregistret ser bra ut. På YouTube finns 

instruktionsfilmer. Tidningen Senioren kan läsas digitalt och texten förstoras. Det går 

även att lyssna på tidningstexterna. 

Vid månadsmötet i mars ska en medlemskontroll ske. Listor kommer att finnas. 

 

9.    Studiecirklar   

           Det kommande Cirkelbladet ska vara klart i början av juni. 

 

10.    Friskvårdsaktiviteter   

           Karl-Gustav Holmgren rapporterade att aktiviteterna i Folkhälsoveckan kommer att        

           genomföras som planerat. Eventuellt tillkommer en tipsrunda med korvgrillning             

           onsdagen den 22 maj. 

 

11.   Innehåll till Höstens Programhäfte   

           Hans Larsson rapporterade att inget konkret ännu är tillgängligt. Han välkomnar  

           förslag till aktiviteter. Förutsättningarna för jullunch ska undersökas. Eventuellt skulle        

           vi kunna arrangera något på Älvkullen. 

 

12.   Inventering om pågående utlämning av medlemskorten   

           Utlämning av medlemskort pågår, och punkten kommenterades inte vidare. 

 

13.   Diskussion/beslut för kompensation för privata utlägg av styrelsen 

  Några styrelsemedlemmar har privata utlägg för bl.a. patroner, trummor, kopiepapper   

  och frimärken. I många fall har föreningen ”sponsrats” av styrelsemedlemmarna, men   

  styrelsen beslutade att utlägg för en patron per år ska ersättas. 

 

14.   Beslut om deltagare till Ordförandekonferensen den 18 april 

  Kassören och Sekreteraren utsågs att delta i Ordförandekonferensen.                 

  Eva Svensson anmäler båda. 

 

15.   Information om inkommet förslag till hedersmedlem 2025 

  Ann-Margret Nordbeck meddelade att ett förslag till hedersmedlem 2025 har  

  inlämnats. Styrelsen återkommer angående detta. 
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16.   Månadsbladet 

  I månadsbladet för mars meddelas att medlemsavgiften för 2024 ska vara betald före      

  1 april, annars avslutas medlemskapet automatiskt 4 april. Inloggning på Min sida hos  

  Förbundet nämns. 801 medlemmar 2024-03-13. Info om att man kan läsa tidningen  

  Senioren digitalt m.m. Dags att anmäla sig till Limhamns kalkbrott 25 mars och  

  Falsterbo (nu fulltecknad) samt biblioteksvandringen senast 10 april, 

 

 17.  Övrigt 

  Tidningen Senioren kan läsas digitalt. Logga in på Mina Sidor hos Förbundet med  

  personnummer och postnummer, sedan kan lösenord ändras. Inbjudan till möte med  

  Samarbetskretsen 10 april med visning av Medborgarhuset och museet. Hans Larsson  

  och Peter Löfqvist deltar. Eventuell ändring av veckodag för månadsmötena  

  diskuterades men det skulle skapa problem med Älvkullen, så inget beslut om ändring  

  togs. 

 

17.  Avslut 

       Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Eva Svensson 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


